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Referat af ord i nær generalforsaml ing
Mandag d. 21. februar 2O22 kl. 19.30 i Hedehuset.

9. husstande var repræsenteret, 2 af dem med 2 deltagere, i alt 11 deltog.

Dagsorden var i henhold tilvedtæ4erne.
Ad pkt. 1, Valg af dirigent.
ConnyTøjborg blev enstemmigt valgt uden modkandidater.
Conny indledte med at konstatere at generalforsamling var indkaldt i henhold til vedtægterne og dermed

lovlig og beslutningsdygtig.

Ad p|<t. 2, Bestyrelsens beretning.
Erik aflagde beretning, der da bestyrelsen ikke havde gennemset og godkendt denne, måtte forstås som

formandens beretning. Beretning blev efter et par uddybende spørgsmål omkring fjernvarmens
gravearbejder og skader med hjulspor, lunker og øvrige reetableringsopgaver, enstemmigt godkendt.

Skriftlig beretning vedlægges som bilag til referat.

Ad pkt. 3, Aflæggelse af det reviderede regnskab.
På vegne af kasserer, der var forhindret, gennemgik Erik regnskabet, der var revideret men endnu ikke

endeligt godkendt. Generalforsamlingen godkendte regnskabet med forbehold for revisorens endelige.
godkendelse. Det godkendte regnskab aftaltes udsendt med nærværende referat.

Ad pkt. 4, Forslag til generalforsamlingen. 
!- 

':':

a) Fældning af lindetræet på fællesarealet.
Erik gennemgik forslaget og dets begrundelse, hvorefter fældning blev enstemmigt besluttet

b) Forslag til nyplantning. j i
Der var fra [estyrelsen ikke,eriighed.dm-et endeligt beplantningsforslag, hvorfor Erik lagde op til
at geneialforsamlingen med irOganåspuht<t'i sit oplæg, fandt sammen om et.
Conny foreslog at oplægget blev behandlet pr. delbeslutning. Dette blev besluttet.
Der var enstemmighed om at der skulle foretages en erstatningsbeplantning.
Efter flytning af beplantningsområder kunne der skabes enighed om disses placering.

Beplantning ved fliseplads med bænk flyttes så den er på syd og østsiden af flisepladsen.
Beplantning nedenfor nr. 7 i den Østlige ende af boldbanen flyttes til midt for nedenfor volde,ns

inderside.
Der var enighed om at beplantningsområderne hver kun skal have 2 træer.
Det besluttedes med flertal på5 l3 at der kunne indgå frugttræer i beplantningen.
I endelig beslutning blev der foreslået æble, pære samt et prydtræ. Bestyrelsen aftør selv sorter.
Vækst skal som der er lagt op til, være lav til moderat, så der ikke på sigt vil komme udfordringer
med træernes højde.
Der var med 6 stemmer for og ingen imod, enighed om at hvert planteområde skulle have

underbeplantning af lave blomstrende buske. Bestyrelsen finder egnede lave buske, men gerne

uden torne.

Ad pK. 5, Vedtagelse af budget for2022, herunder kontingent. (

Budget blev gennemgået og ved punket efterårskontingent og godtgørelse for aktive medlemmer, hvor
der var lagt op til en øget godtgørelse med 225,- i op til4 gange, så man kunne tjene op til frikontingent
efterår, blev af generalforsamlingen på Carstens (nr.5) ændringsforslag ændret til følgende.
Efterårskontingent forhøjes til kr.1.20Q- og afslag øges til 300,- pr. gang op til fuldt efterårskontingents
værdi, dvs. 4 gange. Forårskontingent er uændret 900,-. Kontingent blev vedtaget med 5 for og 1 imod.
Det samlede budget blev herefter næsten enstemmigt vedtaget - en undlod at stemme.
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Ad pkt. 6, Valg af:
a) Kasserer. Ordinært på valg for 2 år - Tina modtager genvalg. Tina blev enstemmigt genvalgt.
b) 3 bestyrelsesmedlemmer. Ordinært på valg for 1 år- Christian og Helge modtager genvalg. Kennet
ønsker at trække sig for en periode og bestyrelsen foreslår Frank. Alle blev valgt.
c) 2 bestyrelses suppleanter. Ordinært på valg for 1 år - Peter modtager genvalg. Franks plads står
åben. I mangel af andre, stillede Conny sig til rådighed. Peter og Conny blev val4.
d| Revisor. Ordinært på valg for 1 år- Ole foreslås genvatgt. Ole blev enstemmig genvalgt
e) Revisorsuppleant. Ordinært på valg for 1 år - Jens foreslås genvalgt og blev genvalgt.

Ad pkt. 7, Eventuelt. a) Ordet er frit.
Udfordringer med HT Fjernvarme blev berørt, primært vedr. utilstrækkelig kommunikation men også
manglende aftaleoverholdelse og for en enkelt også at slutpris endte mere end 8O%højereend 30.00O-,
det man til start lagde ud med var prisen.
Uafhængig at bestyrelsen vil man arbejde på, gerne med opbakning fra naboforeningerne, at få et medlem
indvalgt i fiernvarmeselskabets repræsentantskab.
Bestyrelsen blev opfordret til at udarbejde en plan for fuglekirsebærtræerne, der står i et større antal på et
mindre område bag stØjskærmen. Hvad skal der ske med dem?

Referat attesteret d. 9 .9 .zozzrt
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